
R O N S A N A - 7 

N O T i C I E S N O T I C I E S 
esports 

Com tots podeu suposar, en el nostre pöble parlar d'es-
ports és parlar de fútbol, ja que és l'únlc esport que es 
practica, almenys una mica ben organllzat. 

Dintre del tema futboHstic, dones, l'ambient que actual-
ment es respira no és precisament gaire optimista, sobre-
tot respecte a la marxa del nostre primer equip, que és 
el que té más seguldors. 

Encara que, si Dé ho analitzem, el sol fet de participar 
en un campionat de la categoria de Tactual, apareliat a 
equips de poblacions —totes elles— d'un cens molt supe-
rior al nostre, ja és digne de la millor consideració i per-
met, si més no, poguer presenciar partits d'un elevat nivell 
en quant a qualitat futbolística, com s'ha pogut constatar 
fins el present. 

El nostre equip —desenganyem-nos— és impossible que 
pugui portar a terme una campanya com la de l'any passat, 
dones diversos factors, sobretot I'economic, fan que no 
pugui equiparar-se, ni de bon tros, a la majoria dels res-
tants equips. Malgrat això, i fins ara, no hi tampoc motius 
per sentir-se massa pessimistes, dones, si bé les victories 
han estât escasses, en gairebé tots els partits perduts 
les forces han estât anivellades, i al final ha estât derrota 
el que amb una mica de sort podia molt bé haver estât 
al revés. 

Creiem que, si al camp hi anem amb disposició de veure 
jugar i d'alentar els nostres tant com poguem, i no sola-
ment de veure guanyar, podrem disfrutar d'una bona tem-
porada, i al final aconseguir una classificació molt me-
ritòria. Del contrari, hi hauran forces decepcions pel 
sol fet de desorbitar les coses i donar massa importancia 
al que véritablement no la té. 

Almenys, aquest és el nostre parer. 

Transcrivim a continuaciô els résultats dels partits ju-
gats fins el present, amb un resumit comentari de cada 
un. Ho farem aixi, cada mes, si l'espai ens ho permet. 

Sta. Eulalia, 1 • Famés, 3 
Résultat completament injust, dones el nostre equip va 

fer mèrits, sobretot en el primer temps, per aconseguir la 
Victoria, però la desgracia ho va impedir. 

Bisbalenc, 1 - Sta. Eulalia, 1 
Merescut l'empat a La BisbaI, que pogué molt bé ser 

Victoria de no haver jugat quasi tot el partit amb en Ca-
pella lesionat. Els mateixos bisbalencs ho reconegueren. 

Sta. Eulalia, 5 - Üagostera, 2 
Primera Victoria i amb un résultat ciar. La segona part, 

principalment, va ser d'una qualitat i efectivitat locai extra-
ordinària, marcant quatre gols que pogueren ser el doble. 

Girone, 2 - Sta. Eulalia, 1 
Amb un contrineant molt modest no es va poguer gua-

nyar un partit que amb una mica de sort i més encert per 
part d'alguns, era perfectament «guanyable». 

Sta. Eulalia, 1 - Cassa, 2 
Dominant quasi tot el partit es va perdre per 2 a 1 com 

podia haver estât de més si no hagués estât l'exceHent 
actuació de Reche. La davantera no «pita». 

U. D. Vilassar, 4 - Sta. Eulalia, 3 
Els nostres varen fer un fútbol de més qualitat, però els 

de la costa, amb molt coratge —a vegades massa— i l'aju-
da de l'arbitre, varen guanyar inmerescudament. 

Sta. Eulalia, 1 - Mollet, 4 
Dos «fallos» a la primera part que varen costar dos gols 

desmoralitzaren a l'equip, que la segona part va ser una 
ombra del que estem acostumats a veure. 

Líefiá, 2 - Sta. Eulalia, 1 
Una altra derrota per la mínima i en els últims minuts, 

quan a mitja part guanyaven per 1 a 0. No es va poguer 
aguantar el résultat i no hi valen excuses. 

Sta. Eulalia, 3 • Banyoles, O 
Segona vietòria i també ben mereseuda. Els nostres va-

ren jugar molt bé i amb gran coratge i rapidesa, que és 
quasi sempre el més important. 

Això és tot, fins ara. Que hi hagi sort d'aquí endavant. 

JUVENILS 
Els juvenils, amb un equip molt rénovât respecte a l'any 

passat per haver arribat al l imit d'edat alguns jugadors 
—els puntáis—, ha començat el eampionat bastant irregu-
larment. Tan aviat perd partits que es consideraven relati-
vament fàcils com en guanya dels que ningú hi comptava. 

Esperem que vagin agafant més compenetració i con-
fiança en ells mateixos per portar una bona eampynya 1 

Per exemple a Caldes, amb un contrari que era el lider 
sense haver perdut encara cap punt, se'l va guanyar per 
2 a 1. 

INFANTiLS 
Poden escalar un dels primers llocs del seu grup, però 

el millor d'ells, creiem. és que la gran majoria son del 
nostre pöble —cosa que no succeeix amb els més grans— 
i que n'hi ha bastants que demostren ja unes grans quali-
tats i condicions per ser uns exceHents jugadors en un 
futur no gaire Ilunyà. 

D'aquest equip i de saber-lo cultivar i dirigir creiem que 
en depén en gran part el pervindre més o menys brillant 
del nostre club. 

XUT 

agrupado juvenil 
En aqüestes planes centrals de la revista, es va voler 

que hi hagués el refiexe de tota la vida del poblé, i com 
siguí que en el nostre poblé hi ha l'Agrupació Juvenil, hem 
volgut que hi quedés impresa la "seva activitat, que nos-
altres voldriem que tots eis joves es fessin més seva i la 
participessin més vivament. Queden eonvidats, com sem-
pre, per les properes activitats tots eis joves, nois i noies, 
de Sta. Eulalia, sols cal alegría i entusiasme. 

Avui farem un resum de les activitats fetes aquest estiu, 
que no han sigut pas masses. 

Als començaments de la calor es va fer una excursió a 
Banyoles: gran èxit de particípació, erem vint. Va ser di-
vertida i plena d'incidents. 

Dies després es va fer una «gymkhana» de bicicletes, 
que no va tenir massa ijon final, ja que hi va haver una 
desorganització total en eis controls de les proves, a més 
de que en Pere Prim va demostrar el seu art en les cai-
gudes de bicicleta, amb l'especialitat de quedar esgala-
brat de dalt a baix sense trenear-se cap os. 

S'han cantat Misses amb guitarres, les cançons son es-
pirituals negres i d'altres per l'estil. Les dues primeres 
Misses varen anar força bé, però de la tercera no en 
parlem...! Es va recobrar la moral amb la quarta, feta 
diumenge passat, la quai cosa fa pensar que es seguirán 
cantant Misses amb guitarra al nostre pöble. 

El dia 22 de setembre es representa al Casa! «El poca-
pena», que va quedar molt bé, amb un lleuger decaïment 
cap al final, que va passar desapereebut. 

Els espectacles del Casal eis hem reduït al teatre, ja 
que tot el demés surt amb balanç economic negatiu; ja 
actualment hi ha un dèficit força important. Per aquesta 
causa s'han hagut de suspendre les sessions de cinema-
fòrum que vàrem celebrar aquest estiu, els dissabtes a la 
nit, cada quinze dies. La programació era de qualitat: «La 
guerra de los botones», «En el umbral de la vida», «Nueve 
cartas a Berta», «El evangelio según San Mateo», «Verano 
con Monica», varen ser les cíntes projectades, la qual 
cosa ens fa suposar que la falta d'assistència va ser de-
guda a una propaganda deficient, o bé a una ignorància 
cinematogràfica en el nostre pöble. Ja que la qualitat de 
projecció a pesar de no ser massa bona era força accep-
table. Preferiríem la primera causa. 

La María Amelia Pedrero!, en Toni Llovet i el Grup de 
Folk de Granollers, Qest Company, varen prendre part 
en el segon festival de la Cançô Catalana, amb gran èxit 
de publie, que va quedar força content de la qualitat de 
l'espectacle. Els comptes van sort ir també aquí negatius. 

El dia de Tots Bants es va fer una excursió. El projecte 
era d'anar a Setcases, però pe! camí, exaetament a La 
Garriga, se'ns descarrila un vagó. Davant la impossibilitat 
d'anar a Setcases, vàrem baixar a Sant Quirze i vàrem 
anar a Vidrà. La concurrència de gent va ser de! més 
minsa, erem set, cosa que no va privar que fos divertida, 
encara que e! nostre desig no era precisament el de ser 
set. 

Ja no queda res més per afegir en aquest espai, però 
repetim, ens sembla que mai no ho repetirem prou ja 
que és d'importància capital, que ESPEREM LA PARTICÍPA-
CIÓ DE TOTHOM. 

Assumpta Margenat 
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